
 آرمان ملی: کاروان وزنه برداری که قرار بود برای ما مدال بیاورد، 
بدون کوچک ترین توفیقی به کار خود پایان داد تا نواب نصیرشلال 

سرمربی تیم بگوید ویرانه به او تحویل داده شد.
 نتایج 

وزنه برداری ایران از مجموع 3 سهمیه بانوان و 3 سهمیه مردان، 
تنها 2 سهمیه المپیک به دست آورد که از همان 2 سهمیه هم 
هیچ مدال و توفیقی به دست نیامد. در المپیک ۱۹۴۸ لندن که 
کشورمان برای نخستین بار شرکت کرده بود جعفر سلماسی در 
دسته ۶۰ کیلوگرم وزنه برداری موفق شده بود مدال برنز را کسب 
کند تا نخستین مدال ایران در المپیک را یک وزنه بردار کسب 
کند و روند مدال آوری وزنه برداران در ادوار المپیک تکرار شد و در 
مجموع وزنه برداران کشورمان 2۰ مدال متشکل از ۹ طلا، ۶ نقره و 
۵ برنز کسب کرده اند تا پس از کشتی پرافتخار ترین ورزش ایران در 
المپیک محسوب شوند. در المپیک 2۰2۴ پاریس علی داوودی 
وزنه بردار دسته ۱۰2+ که در المپیک 2۰2۰ توکیو موفق شده بود 
مدال نقره را کسب کند روی تخته رفت و بسیاری معتقد بودند 
او می تواند با کنار زدن لاشا تالاخادزه مدال طلا را کسب کند. او 
در حرکت یک ضرب وزنه 2۰۵ کیلوگرمی را ثبت کرد، اما در حرکت 
دوضرب ابتدا وزنه 2۴2 کیلوگرم را بالای سر برد و در ادامه برای 
حرکت دوم وزنه 2۵۷ کیلوگرم را انتخاب کرد که در مهار این وزنه 
ناموفق بود. داوودی برای کسب نشان برنز نیاز به بلند کردن وزنه 
2۵۷ کیلوگرم داشت و در حرکت سوم نیز در مهار این وزنه ناموفق 
بود تا در مجموع در جایگاه چهارم قرار گیرد. میر مصطفی جوادی 
نماینده کشورمان در دسته ۸۹ کیلوگرم نیز با ثبت رکورد مجموع 
3۷2کیلوگرم به رتبه پنجم بسنده کرد تا وزنه برداری ایران پس از ۱۶ 

سال نتواند در المپیک مدالی را کسب کند. 
 پاسخ رئیس 

سجاد انوشیروانی در نشست خبری درباره عملکرد وزنه برداری 
در المپیک پاریس بیان کرد: کسانی الان دارند انتقاد می کنند که 
قبلا به فدراسیون قبلی هم می تاختند. در المپیک مدال نگرفتیم 
و نتیجه ضعیف بود و از مردم عذرخواهی می کنیم. دوستان 
قبلی چه کسانی را به ما تحویل دادند؟ جایگزین بهداد سلیمی و 
سهراب مرادی چه کسی به ما دادند؟ داشته های ما همین بود. 
او ادامه داد: مسببان این وضعیت که الان انتقاد می کنند و ۹۰ 
درصد حرف هایشان دروغ است و حاضر به عذرخواهی نشدند. 
انوشیروانی درباره ارزیابی اش از عملکرد نواب نصیرشلال گفت: او 
از سرمایه های بزرگ وزنه برداری است. یک سال و نیم از فعالیتش 
می گذرد و در وزنه برداری مدت زمانی نیست که بخواهیم نتایج را 
ارزیابی کنیم. باید سه سال بگذرد و ارزیابی کنیم. قرار بود جلسه 
کمیته فنی را فردا داشته باشیم و احتمال دارد به تعویق بیفتد. نظر 
من این است از عملکردش راضی ام و کمیته فنی هم عملکرد فنی 
او را بررسی می کند. روندی را که کادر فنی شروع کرده و تغییر نسل 
داده، حتما جوابگو است و جواب اعتمادها را می دهد. انوشیروانی 
درباره انتقادهایی که از سوی فدراسیون قبلی به او شده است، 

کید کرد: الان ۶۰۰ میلیون از حساب فدراسیون برداشت کردند و  تا
بعد بررسی می کنیم مربی استان قم سال ۹2 به خاطر دستمزدها 
شکایت کرده و به فدراسیون آقای مرادی سه بار نامه ارسال شده 
است که باید این جریمه پرداخت شود اما پرداخت نشده است. 
۱2 سال مالیات فدراسیون پرداخت نشده بود. در کمپ تیم ملی 
را باز کردیم بوی تعفن می داد و فیلم هایش موجود است. بررسی 
کنیم پول ساخت وساز کمپ چند میلیاردش از بودجه وزارت 
ورزش و کمیته ملی المپیک بوده است. از فدراسیون ویرانه بود 
تا هیات های استانی. الان کسی حرف می زند که ۱2۰ میلیارد 
بودجه چه شد که در حد و اندازه بودجه نیست و قانون بودجه 
را نمی داند. در مجمع سالیانه ۱۶ مشکل مالی داشتیم. دستمزد 
وکیل پرونده سعید علی حسینی مانده و از زمان حسین رضازاده 
شکایت کرده است و در زمان علی مرادی دوباره پرونده به جریان 
افتاد اما پرداخت نکردند. الان به خاطر آن پرونده خودروی 
فدراسیون توقیف شد و جریمه ۴۵ میلیون تومانی به 3۵۰ میلیون 
تومان افزایش پیدا کرده است. او ادامه داد: الان آن افرادی که 
مصاحبه می کنند، فرار روبه جلو می کنند چون می دانند رفته رفته 
نواقص کارشان بیشتر عنوان می شود. دوستانی ابراز نظر می کنند 
که اتفاقا می بینند شرایط دارد بهتر می شود و در آینده نزدیک 
فضایی برای نقد نباشد. انوشیروانی درباره اینکه وزنه برداری با 
گر تیم مملو از ستاره بود  کشتی و تکواندو مقایسه می شود، گفت: ا
و با افت مواجه می شدیم سرمربی باید پاسخگو می شد، اما ببینید 
گر امروز کشتی نتیجه گرفته، نتیجه شش  چه شرایطی داشته ایم. ا
سال تلاش دبیر بوده است. چنین شرایطی هم در فدراسیون 
گر من هم بتوانم سه - چهار سال از این  تکواندو وجود دارد. ا
شرایط را بگذرانم، مطمئن باشید از 2۰2۵ نتیجه می گیریم. هدف 
ما مسابقات جهانی سال آینده و بازی های آسیایی 2۰2۶ است تا 

در نهایت نتیجه نهایی را در المپیک بعدی بگیریم. 
 صحبت سرمربی 

نواب نصیرشلال در نشست خبری درباره عملکرد وزنه برداری 
در المپیک پاریس بیان کرد: شرایطی را از روز اول داشتیم که بر 
خلاف دوره های گذشته بود و پروسه کسب سهمیه متفاوت بود. 
قبلا کشورها سهمیه می گرفتند، اما الان شخص سهمیه می گیرد. از 
روز اول که مسئولیت را پذیرفتیم تقریبا مشخص بود در چه اوزانی 
می توانیم سهمیه بگیریم. در دسته فوق سنگین علی داوودی 
شرایط بهتری در رنکینگ داشت و مصطفی جوادی در دسته 
المپیکی نبود و او را وارد دسته المپیکی کردیم. او ادامه داد: علی 
داوودی در یک سال و نیم گذشته مسابقه به مسابقه شرایطش 
بهتر شد. شرایط وزنه برداری خاص و نظارت ها بیشتر شده است 
اما داوودی رکوردگیری به رکوردگیری پیشرفت داشته و کیلوها 
مشخص اند. می دانستیم در یکضرب ضعف دارد اما در المپیک 
افزایش رکورد داشت. در دوضرب هم پشت وزنه باارزشی قرار گرفت. 
سرمربی تیم ملی وزنه برداری همچنین گفت: وزنه تالاخادزه 
گر آن خطا را اعلام می کردند، علی داوودی  گرجستانی خطا بود و ا
می توانست برنز بگیرد. دو ورزشکار داشتیم که سهمیه گرفتند 
و در یک سال و نیم گذشته تمام تلاش شان را کردند و ما هم 
در حد توان هر کاری را که از دستمان برمی آمد انجام دادیم. رو 
به رشد بودیم. شرایط به گونه ای است که تک ستاره هایی که 
رکورددار جهان و المپیک باشند، نداریم. قبل از المپیک هم از من 
می پرسیدید می گفتم در بهترین شرایط یک برنز می گیریم البته 
آنها نسبت به خودشان خوب بودند. شرایط قابل پیش بینی بود. 
گر وزنه بردار ۱۰۰ کیلوگرم بزند و مدال بگیرد همه می گویند عالی  ا
بود، اما هزار کیلوگرم وزنه بزند اما مدال نگیرد و چهارم شود همه 

می گویند بد بود. 
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کامی در المپیک  نا

فرار رو به جلو به سبک وزنه برداری 

نامه دادگستری تهران به فدراسیون؛  
مشکل ۴ بازیکن حل شد 

دادسرای  سرپرست  و  دادستان  معاون 
عمومی انقلاب در نامه  ای به فدراسیون فوتبال 
اعلام کرد مشکل بیرانوند، پورعلی گنجی، صادقی 
و مهدی پور برای صدور کارت بازی حل شده 
گزارش تسنیم، در پی نامه معاون  است. به 
دادستان و سرپرست دادسرای عمومی انقلاب 
به فدراسیون فوتبال برای جلوگیری از صدور 
کارت بازی چهار بازیکن ) مرتضی پورعلی گنجی، 
سعید صادقی، مهدی مهدی پور و علیرضا 
بیرانوند(؛ این بازیکنان مبالغ دریافت شده از 
شرکت مذکور را به شماره حساب اعلام شده 
بازگرداندن تا مشکل آنها برطرف شود. پس از این 
اتفاق،  معاون دادستان و سرپرست دادسرای 
عمومی انقلاب در نامه  ای به فدراسیون فوتبال 
اعلام کرد نظر به اینکه بازیکنان مورد نظر نسبت 
به پرداخت مبالغ اقدام گرده یا تعهد پرداخت 
ظرف چند روز آینده را داده اند، صدور کارت بازی 

برای نامبردگان بلامانع است.

ویژه

یز  ا پر ر سو یلیش  گر جک 
ویژه ای برای تولد ۱۰۶ سالگی 
یکی از قدیمی ترین هواداران 
منچسترسیتی در نظر گرفت. این 
هوادار قدیمی سیتی به همین 
مناسبت پیراهن تیم محبوبش را 
که بسیاری از بازیکنان حال حاضر 
سیتی آن را امضا کرده بودند به 

عنوان هدیه دریافت کرد. 

عارف غلامی که سابقه بازی 
در تیم استقلال را دارد، در این 
پنجره هم مورد توجه استقلال 
و پرسپولیس قرار داشت، اما 
انتقالش به این دو تیم انجام 
نشد تا به عنوان چهارمین 
کتور  ترا تیم  وسط  مدافع 
گان  گردان درا به جمع شا

اسکوچیچ بپیوندد. 

امین منوچهری بازیکن سابق 
ل و مصطفی شریفات  استقلا
بازیکن سابق تیم ملی والیبال 
ایران با حضور در مسابقات 
پدل کشوری در جمع هشت 
نفر نهایی قرار گرفتند. این دو 
ورزشکار سابق که حدود دوسال 
زش فعال شده اند  در این ور
عملکرد فوق العاده  ای داشتند.

ت
شــ

س نو
عک

کتور     درخشش  تولد خرید ترا

گفتوگو

محمد نوری پیشکسوت استقلال و کارشناس 
گردان نکونام در فصل  فوتبال در مورد عملکرد شا

جاری رقابت ها صحبت کرد. 
فوتبال  تیم  پیروزی  نخستین  درباره   
استقلال مقابل شمس آذر قزوین چه نظری 

دارید؟
 آبی پوشان در نخستین بازی فصل با توجه به 
تغییر و تحولاتی که در تیم وجود داشت عملکرد 
خوبی از خود نشان دادند و به نظرم برنده به حق 
این دیدار جذاب بودند. برای اظهار نظر درباره 
عملکرد استقلال باید ۴ تا ۵ هفته به تیم زمان 
بدهیم. در قزوین باد شدیدی وجود داشت، اما 
با این وجود تا 3۰ دقیقه ابتدایی مسابقه استقلال 
تیم برتر زمین بود. تیم فوتبال شمس آذر تحت 
هدایت سعید دقیقی بسیار دونده و بدون ادعا 
ظاهر شده است. به نظرم استقلال در یک بازی 
مهم به پیروزی رسید و امیدوارم این پیروزی ها 

ادامه دار باشد. 
 عملکرد جواد نکونام در نخستین بازی را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
شاید یک سری از هواداران از سبک بازی تیم 
خوششان نیامده باشد، اما باید در نظر داشته 
باشند که 3 امتیاز این مسابقه مهمتر از عملکرد 
تیم بود. به هیچ عنوان شخص پرست نیستم و 
گر  در جهت منافع باشگاه صحبت می کنم، اما ا
گواردیولا هم بیاورند بازهم یک سری انتقاد های 
خود را انجام می دهند. باید به نکونام زمان 
بدهیم. چیزی که ما را به ادامه لیگ امیدوار کرد 
آوردن کمک داور ویدیویی بود که باعث شد 
گر این تکنولوژی نبود خدا  حق به حقدار برسد. ا
می داند در همین هفته ابتدایی چه بلایی به 
سر استقلال می آوردند. این مسابقه در مجموع 
کیفیت خوبی داشت و شمس آذر همانند فصل 

گذشته شایستگی بالایی دارد.
 نظر شما در مورد عملکرد رامین رضاییان 

چیست؟
 بازی رضاییان یک سیلی به منتقدانش بود که 
قبل از اینکه او با تیم قرارداد ببندد یک سری ها 
او را پیر و مسن می دانستند و خروج حردانی را 
یک بحران در تیم متصور شدند. همواره حامی 
رضاییان بودم و بار ها در مصاحبه ها گفتم که او 
در استقلال خواهد درخشید. رامین رضاییان 
در بازی مقابل شمس آذر ثابت کرد که یک خرید 
خوب بوده و جواب منتقدانش را به خوبی داد. از 
عملکرد تمام بازیکنان راضی هستم، به خصوص 
سیدحسین حسینی که سیو های باورنکردنی و 
تماشایی داشت و عملکرد خوبی در این مسابقه 
به نمایش گذاشت. بسیاری از بازیکنان روی 
نیمکت در این مسابقه حضور نداشتند و به نظرم 
در مسابقات بعد با اضافه شدن آن ها شرایط 

استقلال بهتر هم خواهد شد. 

نوروزی: 
برای ارزیابی 

استقلال باید تا 
هفته پنجم صبر کرد 

کره فدراسیون شنای ایران   مذا
با مربی مایکل فلپس 

ایسنا: رییس فدراسیون ورزش های آبی 
گرفته با مربی  کرات صورت  با اشاره به مذا
قبول  منظور  به  فلپس  مایکل  آمریکایی 
گر المپیکی ایران،  مربیگری سامیار عبدلی شنا
گفت: با مبلغی معادل ۵۰ هزار دلار به تفاهم 
رسیده ایم و قرار است عبدلی زیر نظر این 
مربی در آمریکا تمرینات خود را دنبال کند. 
کره فدراسیون  محسن رضوانی با اشاره به مذا
ورزش های آبی با باب بومن، مربی آمریکایی 
که به عنوان مربی مایکل فلپس فعالیت کرده 
گر  است، خاطرنشان کرد: این مربی برای هر شنا
آماده دستمزدی معادل ۸۰ هزار دلار اخذ 
کرات صورت گرفته به عددی  می کند که با مذا
معادل ۵۰ هزار دلار رسیده ایم و قرار است 
رایزنی ها صورت گیرد تا ورزشکاری مانند سامیار 
عبدلی بتواند زیر نظر این مربی در آمریکا به 
صورت سالانه تمرین کند. او در مورد بودجه 
فدراسیون ورزش های آبی نیز اعلام کرد: سال 
گذشته بودجه فدراسیون ۱3 میلیارد تومان 
بود که امسال با بودجه تجهیزات قرار است 3۵ 

میلیارد تومان به فدراسیون پول بدهند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: باشگاه پرسپولیس قرار است بخشی از مبلغ قسط 
اول رضایت نامه عبدالکریم حسن را به حساب باشگاه سابق 
کند. باشگاه پرسپولیس برای صدور  گندوز واریز  کسیس  ا
رضایت نامه عبدالکریم حسن، قرار است مبلغ یک میلیون و 
3۰۰ هزار دلار از باشگاه الوکره قطر دریافت کند که قرار است در دو 
قسط به سرخپوشان پرداخت شود. سر رسید قسط اول و ۶۵۰ 
هزار دلاری رضایت نامه عبدالکریم حسن روز دوشنبه گذشته 
بود اما با وجود اقدام باشگاه قطری، هنوز این مبلغ به حساب 
باشگاه پرسپولیس ننشسته و احتمالاً تا پایان هفته در اختیار 
سرخپوشان قرار خواهد گرفت. باشگاه پرسپولیس قرار است 
بخشی از قسط اول دریافتی از باشگاه الوکره را صرف پرداخت 
مبلغ رضایت نامه الکسیس گندوز کند. پرسپولیس طبق توافقی 
که با باشگاه الجزایری و سابق گندوز دارد، باید حدود 2۰۰ هزار دلار 
بابت رضایت نامه این بازیکن پرداخت کند. همچنین با توجه به 
تلاش باشگاه پرسپولیس برای جذب علی قلی زاده، در صورت 
توافق با باشگاه لخ پوزنان لهستان، مابقی مبلغ باقی مانده از 
رضایت نامه عبدالکریم حسن صرف جذب این بازیکن و پرداخت 

بخشی از رضایت نامه او خواهد شد. 
ایسنا: حمید طاهرخانی مهاجم خیبر خرم آباد پس از پیروزی 
کروباتیک  تیمش مقابل هوادار در خصوص این دیدار و ضربه آ
خود که به تیر دروازه برخورد کرد به ایسنا گفت: با توجه به اینکه 
اولین حضور خیبر در لیگ برتر بود، امتیاز گرفتن برایمان بسیار 
مهم بود و ما هم تمام تمرکزمان را گذاشتیم تا مقابل هوادار به 
پیروزی برسیم و خداراشکر به نتیجه رسیدیم و هواداران را شاد 
کردیم. ضربه قیچی که زدم متاسفانه با بدشانسی گل نشد و 
امیدوارم بتوانم در بازی بعدی با این ضربه دروازه حریف را باز 
کنم. وی در مورد بازی بعدی خیبر با سپاهان گفت اظهار کرد: 
سپاهان تیم خوبی است و باید این را بدانید که خیبر هم دست 
کمی از سپاهان ندارد. درست است که خیبر سال اول است که 
در لیگ برتر حضور دارد ولی ما به زمین می رویم برای پیروزی در 

آن دیدار هم می جنگیم. 

بیــنالمــلل
است  ممکن  گفت  آلمان  فوتبال  تیم ملی  سرمربی   
ایلکای  کند.  دعوت  مانشافت  به  آینده  در  را  گوندوغان 
آلمان  تیم ملی  از  گرفت  تصمیم  32سالگی  در  گوندوغان 
خداحافظی کند. این بازیکن در ۸2 بازی ملی توانست ۱۹ گل 
گلزمان، سرمربی مانشافت، با وجود  به ثمر برساند. یولیان نا
تصمیم هافبک بارسا درها را برای بازگشت او به تیم ملی آلمان 
در آینده باز گذاشت. سرمربی تیم ملی فوتبال آلمان در بیانیه ای 
درباره خداحافظی گوندوغان گفت: درهای تیم ملی هرگز به طور 
کامل برای او بسته نمی شود. هواداران تیم ملی فوتبال آلمان 
می توانند امیدوار باشند گوندوغان را در آینده دوباره در تیم ملی 
کشورشان ببینند. برای مثال تونی کروس پس از گفت وگوهای 
گلزمان، تقریبا هزار روز پس از جدایی به تیم ملی  مفصل با نا
کشورش بازگشت. قهرمان جهان در سال 2۰۱۴ در مسابقات یورو 
2۰2۴ به مهره اصلی خط میانی آلمان تبدیل شد ولی تیمش در 
یک چهارم نهایی در وقت اضافه مغلوب اسپانیا شد و از دور 
گلزمان هنوز هم به گوندوغان  رقابت ها کنار رفت. واضح است نا
فکر می کند. سرمربی تیم ملی از این بازیکن تمجید کرد و گفت: 
بسیار افتخار می کنم ایلکای کاپیتان ما بود. او برای ما درخشید 
و حتی بیشتر اوقات به دیگران در تیم ملی اجازه می داد تا 

بدرخشند. ما دلتنگ بازی و ایده های خوب او خواهیم شد. 

لطیفی: نکونام استقلال را جنگجو کرده است

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

پیشکسوت استقلال گفت: جواد نکونام 
حس جنگجویی و برتری طلبی را به همه 
نفرات تیم منتقل کرده و آنها می دانند تا زمانی 
که سوت داور به صدا در نیامده، باید برای 
پیروزی تلاش کنند. علی لطیفی پیشکسوت 
تیم فوتبال استقلال روز سه شنبه در گفت وگو 
با ایرنا با اشاره به پیروزی استقلال مقابل 
شمس آذر در هفته نخست لیگ برتر اظهار 
داشت: همیشه اولین بازی ها شرایط خاصی 
کامل نیستند و  دارد. بازیکنان در آمادگی 
کتیک های مورد نظر خود  مربیان نمی توانند تا
را در زمین پیاده کنند، بدن  بازیکنان از دوران 
بدنسازی به طور کامل رها نشده و تیم ها به 

آمادگی صد درصدی دست پیدا نکرده اند، اما 
هرچه جلو تر برویم تیم ها پیشرفت می کنند. 
وی افزود: مهم این بود که استقلال توانست 
در روزی که بسیاری از بازیکنان خود را در 
اختیار نداشت، به برتری رسیده و سه امتیاز 
مهم و حیاتی را در هفته اول به دست آورد. 
استقلال به این برد نیاز داشت. پیشکسوت 
استقلال اضافه کرد: ترکیب استقلال نسبت 
به فصل گذشته با تغییرات زیادی روبه رو بود. 
گر ترکیب استقلال را در لیگ گذشته با امسال  ا
مقایسه کنیم متوجه خواهیم شد که هفت 
تغییر در ترکیب تیم ایجاد شده است. بنابراین 
باید قبول کنیم بازیکنان استقلال احتیاج 

به هماهنگی بیشتری دارند. لطیفی افزود: 
استقلال در فصل نقل و انتقالات عملکرد 
بسیار خوبی داشت و توانست تیم خوبی 
ببندد. با این تیم به طور حتم آبی ها در لیگ 
بیست وچهارم مدعی اول قهرمانی خواهند 
بود و هواداران استقلال انتظاری جز کسب 
جام نخواهند داشت. دست جواد نکونام بر 
خلاف فصل گذشته پر است و در هر پست 
چند بازیکن آماده و مدعی در اختیار دارد. 
این را هم باید گفت که توقعات از سرمربی 
استقلال بسیار بالاست. وی ادامه داد: خیلی 
زود است که بخواهیم درباره استقلال و حتی 
تیم های دیگر حرف بزنیم. باید حداقل ۶ هفته 

از لیگ برتر بگذرد تا تیم ها به یک ثبات فنی و 
کتیکی برسند تا بتوان آنها را مورد ارزیابی قرار  تا
داد. خیلی وقت ها تیم هایی که در چند هفته 
اول لیگ نتوانستند نتایج خوبی کسب کنند، 
به یک باره به ثبات تیمی رسیده و در همان 
فصل قهرمان شده اند. بازیکن اسبق استقلال 
گفت: استقلال در دقیقه ۹۰ دروازه اش باز 
شد، اما در دقیقه ۹2 گل برتری را وارد دروازه 
حریف کرد؛ این نشان از شخصیت تیمی بالای 
استقلال دارد. جواد نکونام حس جنگجویی و 
برتری طلبی را به همه نفرات تیم منتقل کرده 
و آنها می دانند تا زمانی که سوت داور به صدا 

درنیامده باید برای پیروزی تلاش کنند. 

مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص وضعیت 
ورزشگاه های کشور صحبت و البته از تتوی عجیب مدافع 

استقلال انتقاد کرد. 
 آزادی 

مهدی تاج درباره نگرانی ها پیرامون آماده نشدن ورزشگاه 
آزادی در زمان مناسب اظهار داشت: باید بپذیریم که کاری 
اصولی و منطقی صورت گرفته و این کار باید طی سال های 
گذشته انجام می شد. فدراسیون در این زمینه پیش قدم 
شد تا دیدارها در ورزشگاه های استاندارد برگزار شود. وی در 
ادامه تصریح کرد: می ارزد که در چند مسابقه خارج از ورزشگاه 
آزادی بازی کنیم، اما ورزشگاه استاندارد پیدا کنیم تا مردم 
2۰ سال به آن افتخار کنند و آب روی چمن نایستد. آزادی 
ورزشگاه بسیار معتبری خواهد شد و دیگر مایه آبروریزی 
نخواهد بود که هر روز دچار اشکال شود. سایر استادیوم ها از 

این قاعده مستثنی نیستند. 
 چادرملو 

رئیس فدراسیون فوتبال با تمجید از شرایط ورزشگاه خانگی 
چادرملوی اردکان خاطرنشان کرد: ورزشگاه شهید نصیری یزد 
استادیوم بسیار خوبی می شود و همین شرایط را در ورزشگاه 
یادگار امام )ره( تبریز خواهید دید. روزی شما می گویید که کار 

درستی بوده است. فشار می آوریم که ورزشگاه آزادی هرچه 
زودتر آماده شود؛ وگرنه باید دیدار بعدی تیم ملی را هم در 

ورزشگاه دیگری برگزار کنیم. 
 فولادشهر 

تاج با بیان اینکه حدود ۴۰ میلیارد تومان برای برطرف شدن 
ورزشگاه فولادشهر هزینه شده، گفت: به آستان قدس رضوی 
نامه نوشتیم که بازی با قرقیزستان در ورزشگاه امام رضا )ع( 
برگزار شود. گفتند که دیدار ایران - قرقیزستان یک روز بعد از 
شهادت امام رضا )ع( برگزار می شود و مشهد شلوغ خواهد بود 
که پذیرفتیم. به باشگاه ذوب آهن اعلام کردیم در فولادشهر 

بازی نکند و الان در حال ترمیم نور این استادیوم هستند. 
 مشهد 

وی با انتقاد از رقمی که برای میزبانی تیم ملی ایران در 
ورزشگاه مشهد در نظر گرفته شده، بیان کرد: شنیدم آستان 
قدس رضوی مبلغی برای برگزاری دیدار تیم ملی اعلام کرده 
که خیلی عجیب بود. ما باید  گفتند  است. امروز عددی 
منافع ملی را در نظر داشته باشیم و امیدوارم آستان قدس با 
درخواست ما موافقت کند. رئیس فدراسیون فوتبال با اشاره به 
دوری احتمالی تیم های اصفهانی از بازی در خانه خود عنوان 
کرد: شاید ذوب آهن و سپاهان، یک بازی دیگر را در استادیوم 

امام رضا )ع( برگزار کنند تا ورزشگاه های ما درست شود. این 
استادیوم )ورزشگاه امام رضا )ع(( با پول کشور درست شده و 
نمی دانم قرار است چه کسی در این ورزشگاه بازی برگزار شود. 

 میزبانی سرخابی ها 
تاج در مورد وضعیت میزبانی سرخابی ها در لیگ نخبگان 
آسیا اظهار داشت: استقلال و پرسپولیس باید برنامه خودشان 
را تعریف کنند. فدراسیون فوتبال هم کنار نمایندگان ایران در 
مسابقات آسیایی است و نمی توانیم خودمان را کنار بکشیم. 
کتور کمک کنیم و  باید به استقلال، پرسپولیس، سپاهان و ترا
می خواهیم راه حلی پیدا کنیم. برای آماده سازی ورزشگاه ها 
وارد راه پُرخطری شدیم که پُر از ناسزاست، اما کار خوبی است. 

کتور   ترا
کتور تهدید کرده  وی درباره اینکه زنوزی مالک باشگاه ترا
بود که در صورت محرومیت علیرضا بیرانوند، علیه مقامات 
گری می کند، تصریح کرد: نورشرق )رئیس کمیته  فوتبالی افشا
گر زنوزی حرفی دارد، حتماً  که ا گفت  وضعیت بازیکنان( 
بگوید. ارکان قضائی مستقل هستند و در اختیار اعضای هیات 
رئیسه فعالیت نمی کنند، اما هیچ کسی در پرونده بیرانوند به 
فدراسیون فشار وارد نکرده است. شما سابقه مدیریت مرا 

می دانید. 

چرا ما در جام جهانی باید انگلیس را ببریم؟ 

در هفته اول هنوز تیم ها به آن شرایط آرمانی و ایده آل 
مسابقات نرسیده اند و بیشتر خودشان را محک زدند. برخی 
کله اصلی خودشان را حفظ کرده اند و عملکرد  از تیم ها شا
خوبی داشتند، اما در پرسپولیس، در کادر فنی و بازیکنان 
تغییرات عمده ای داشته ایم. در کل عملکرد پرسپولیس 
در بازی اول با توجه به مشکلات ورزشگاه و حضور در یک 
ورزشگاه دیگر طبیعی بود. هر کسی در رابطه با بازی اول 
پرسپولیس نظراتی دارد؛ برخی مثبت فکر کرده اند و خیلی ها 
نیز نگران شده اند، اما من خودم را جای سرمربی می گذارم 
با توجه به جدایی بازیکنان و عملکرد نقل وانتقالاتی  و 
باشگاه به او حق می دهم. ممکن است بزرگان و پیشکسوتان 
پرسپولیس نظرات متفاوتی داشته باشند، اما در مجموع 
به نظر من خیلی زود است که بخواهیم پرسپولیس را فقط 
با بازی اولش در لیگ برتر ارزیابی نهایی کنیم. آیا امکانات 
ح را  ما با النصر یکی است؟ یا ما رونالدو و فلان بازیکن مطر
جذب کرده ایم؟ من نمی دانم این سطح توقع از کجا می آید، 
اما وقتی فوتبال ما در ساده ترین مسائلش هر سال مشکل 
دارد و یک ورزشگاه و VAR نمی توانیم فراهم کنیم نباید 
گر بگیرید تا خبرنگار  انتظاری از آن داشته باشیم. از تماشا
که باعث بزرگ نمایی بیش از حد برخی بازیکنان می شوند 
گاه  یا حتی مدیران عامل؛ این ها باعث می شود در ناخودآ
گران انتظارات بالا برود، اما باور کنید سطح فوتبال  تماشا
ما در آن حد و اندازه ای که صحبت می کنند نیست و ما اصلاً 
کشورهای  که بخواهیم خود را با سایر  حرفه ای نیستیم 
مدعی و تیم های متمول مقایسه کنیم. نظر نهایی من این 
است که نباید انتظار و توقع بی جا از این فوتبال داشت که 
روزبه روز رو به افول است. فوتبال ما در همین حد است! چرا 
ما فکر می کنیم باید به جام جهانی برویم و انگلیس را ببریم؟ 
که از این توهمات  فوتبال ما سطحش آنقدر بالا نیست 
داشته باشیم. کشور یونان یک بار اتفاقی در جام ملت های 
اروپا قهرمان شد و باشگاه های ما نیز در سال های خیلی 
دور قهرمان شدند و دیگر نباید منتظر اتفاق یا معجزه در 
فوتبال مدرن امروزی باشیم. فوتبال ما پشتوانه ندارد و تا 
سال های سال درجا خواهد زد و از آن طرف کشور عربستان 
چنین امکانات سطح بالا و بازیکنان تراز جهانی وارد فوتبالش 
کرده است. چرا فکر می کنیم با وجود کشورهایی همچون 
عربستآنکه هزینه های فضایی می کنند و بهترین امکانات 
برای باشگاه هایشان فراهم است، ما قهرمان لیگ نخبگان 

می شویم یا حتی روی کاغذ شانس داریم؟

ادموندبزیک
کارشناسفوتبال

تاج: تتوی سهرابیان شبیه شیطان بود 


